

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Renovation and temporary closure of Goethe library - starting Dec 12, 2015



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Foto:Goethe-Institut/Bettina Siegart



Renovation Goethe library - from Dec 12, 2015

Our library gets a new look.

Therefore, the library will be **closed from Dec 12**. The construction works are expected to last until February.

In the meantime, a collection of course materials will be provided in the 4th floor in room 2. And for those who don't want to wait: the **eLibrary** will be working anyway.

For more information on the library visit our website:

[Library](#)

Contact: +632 8405723 to 24

library@manila.goethe.org

Umbau der Goethe-Bibliothek - ab 12. Dezember 2015

Unsere Bibliothek bekommt einen neuen Look.

Deshalb ist die Bibliothek **ab 12. Dezember** auf noch unbestimmte Zeit **geschlossen**. Die Umbauarbeiten werden aber voraussichtlich bis Februar andauern.

Eine Auswahl an verschiedenen Lehr- und Übungsmaterialien wird übergangsweise allerdings in Raum 2 im 4. Stock zur Verfügung gestellt.

Und für alle die nicht warten wollen: unsere **Onleihe** steht natürlich auch während der Umbauarbeiten zur Verfügung.

Mehr Informationen zur Bibliothek finden Sie auf unserer Website:

[Bibliothek](#)

Kontakt: +632 8405723 to 24

library@manila.goethe.org

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Wenn Sie den Newsletter abbestellen möchten, senden Sie bitte eine E-Mail mit leerem Betreff und dem Text "unsubscribe GImanila-lis" an lyris@lists.goethe.de